

Date: April 1, 2025
File No: **AUSC/S4D/49/25**

Pr. Khaled Abuzayan
AUSC Region 1 Representative
Email: kabuzayan@hotmail.com

**SUBJECT: TECHNICAL COMMITTEE SPORTS FOR DEVELOPMENT (TCS4D) –
CHAIRPERSON APPOINTMENT LETTER.**

Dear Pr. Abuzayan,

The African Union Sports Council is a specialized Technical Office of the African Union responsible for sports. AUSC was established through the endorsement of the Statute of AUSC by the Assembly of African Heads of States and Governments in 2016. Its mandate is co-ordination of the African Sports Movement and being a forum for concerted action between Member States for the promotion and development of sports and development through sport in Africa.



The governance mechanisms of the AUSC Statutes Article 8 (3) stipulate that the AUSC shall be governed by Technical Committees, which include the Technical Committee on Sports for Development (TCS4D).

Article 16 (1: a) of the Statute, also enshrines that a representative from each AU Sport Development region be appointed into the TCS4D, to safeguard the interests of the AUSC Regions.

Having been seconded by the AUSC Region 1 Bureau to champion the interests of your region pertaining to sports for development, may I also congratulate you for your election as the Chairperson for the TCS4D Bureau as elected during the TCS4D meeting held on 5 March 2025 at the African Union Commission (AUC) head quarters in Ethiopia, in line with the AUSC Statutes (Article 16:3) which outline the duties and functions of the TCS4D Bureau (attached).

Your term of appointment in the TCS4D Bureau as Chairperson is for a term of two (years) starting from 6 March 2025 – 7 March 2027.

I am grateful for your willingness to serve in this important capacity, and for your continued commitment towards sports for development across the continent.



Decius Chipande, PhD
Coordinator, AU Sport Council

ترجمة الخطاب

بروفسور خالد أبو زيان

مجلس الاتحاد الأفريقي للرياضة/ممثل المنطقة الأولى

البريد الإلكتروني: kabuzayan@hotmail.com

الموضوع: اللجنة الفنية للرياضة من أجل التنمية (TCS4D) -

خطاب تعيين الرئيس

عزيزي البروفيسور. أبو زيان

مجلس الرياضة للاتحاد الأفريقي هو مكتب فني متخصص تابع للاتحاد الأفريقي مسؤول عن الرياضة. تأسس المجلس من خلال إقرار النظام الأساسي للمجلس من قبل جمعية رؤساء الدول والحكومات الأفريقية في عام 2016. وتتمثل مهمتها في تنسيق الحركة الرياضية الأفريقية وكونها منتدى للعمل المتضافر بين الدول الأعضاء من أجل تعزيز الرياضة وتطويرها والتنمية من خلال الرياضة في أفريقيا.

وتنص المادة 8 (3) من النظام الأساسي لاتحاد اللجان الرياضية الأفريقية على أن تتولى إدارة الاتحاد الأفريقي للرياضة لجميع لجان فنية تشمل اللجنة الفنية للجنة الفنية المعنية بالرياضة من أجل التنمية (TCS4D).

كما تنص المادة 16 (1 : أ) من النظام الأساسي على أن يتم تعيين ممثل عن كل منطقة من مناطق الاتحاد الأفريقي للتنمية الرياضية في اللجنة الفنية للرياضة من أجل التنمية (TCS4D)، وذلك لحماية مصالح مناطق الاتحاد الأفريقي للرياضة من أجل التنمية.

بعد أن تم انتدابكم من قبل مكتب المنطقة الأولى للاتحاد الأفريقي للرياضة من أجل التنمية لدعم مصالح منطقتكم فيما يتعلق بالرياضة من أجل التنمية، اسمحوا لي أيضاً أن أهنئكم على انتخابكم رئيساً لمكتب اللجنة الفنية للرياضة من أجل التنمية كما تم انتخابكم خلال اجتماع اللجنة الفنية للرياضة من أجل التنمية الذي عقد في 5 مارس 2025 في مقر مفوضية الاتحاد الأفريقي في إثيوبيا، وذلك تماشياً مع النظام الأساسي للجنة الفنية للرياضة من أجل التنمية (المادة 3:16) التي تحدد واجبات ومهام مكتب اللجنة الفنية للرياضة من أجل التنمية (مرفق).

إن مدة تعيينكم في مكتب اللجنة الاستشارية للخدمات الفنية من أجل التنمية المستدامة (TCS4D) كرئيس لمدة (سنتين) تبدأ من 6 مارس 2025 - 7 مارس 2027.

إنني ممتن لاستعدادكم للخدمة بهذه الصفة المهمة، ولالتزامكم المستمر تجاه الرياضة في جميع أنحاء القارة.